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Zadeva: Ustno svetniško vprašanje na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – Zagotavljanje rezervnih 

virov pitne vode za ljubljanski v primeru zastrupitve pitne vode zaradi nevarnega kanala C0, vzroki za 

onesnaženje pitne vode v vodarni Hrastje, izgubljena EU sredstva zaradi neizvedbe dograditve 

kanalizacije po Ljubljani 

Pozdravljeni, 

veselimo se sodb upravnega sodišča iz 1.3 in 15.3., ki je odločilo, da sklepa ARSO iz let 2015 in 2016 

nista dokončna in pravnomočna. To pomeni, da so gradbena dovoljenja za kanal C0 izdana na nezakoniti 

podlagi. Ti sodbi omogočata nova učinkovita pravna sredstva za zaščito čiste pitne vode v Ljubljani, kar 

zbuja dodaten optimizem vseh, ki si v Ljubljani prizadevajo za zaščito čiste pitne vode.  

Zoran Janković je na svoji novinarski konferenci 16. januarja na neposredno vprašanje novinarja lagal in 

zanikal zastrupitev ljubljanske pitne vode v vodarni Hrastje. VO-KA je po medijskem pritisku zastrupitev 

vode v Hrastjah priznala 23.1.2024. Takrat smo tudi izvedeli, da je VO-KA dva vodnjaka vodarne Hrastje 

izklopila iz vodovodnega omrežja že dne 24.11.2023. Občanke in občani tudi po štirih mesecih od izklopa 

dveh vodnjakov v Hrastjah še nismo dobili uradnih informacij o vzrokih zastrupitve, zato sprašujem: Kaj 

je vzrok zastrupitve ter ali so vzroki zastrupitve pitne vode že odpravljeni? 

Zastrupitev pitne vode v vodarni Hrastje, ki zagotavlja majhen del porabljene pitne vode v Ljubljani, z 

vso resnostjo postavlja skrb za oskrbo Ljubljane s pitno vodo v primeru zastrupitve pitne vode v Klečah 

zaradi kanala C0. Zoran Janković grozi, da bo naslednje leto zagnal kanal C0 ne glede na nasprotovanje 

stroke in zgoraj navedene odločitve Upravnega sodišča. Kanal C0 poteka nad zbirališči 90% ljubljanske 

pitne vode v Klečah. Kje boste zagotovili dodatne vire pitne vode, če boste s kanalom C0 zastrupili 

pitno vodo Klečah, ki jo pije 90% Ljubljane? 

Kanal C0 je del širšega projekta, ki med drugim vključuje tudi 3. fazo – dograditev kanalizacije v 

Ljubljani. Kolikšen del te faze projekta (kilometri, odstotek) je bil zaključen do 31.12.2023? Koliko 

EU sredstev je Zoran Janković izgubil, ker ni v roku izvedel tega dela projekta? Na koliko ulicah v 

Ljubljani se je izvajal ta del projekta v letu 2023 in koliko je bilo vseh ulic, na katerih se je izvedel 

ta del projekta? Zakaj ta del projekta v dobrih 6 letih (od leta 2017 do konca leta 2023) ni bil v 

 



 

celoti izveden, kljub temu, da je zanj enotna podpora v Mestnem svetu? Kdaj bo ta del projekta v 

celoti zgrajen in kje bodo pridobljena sredstva, ki jih je Zoran Janković izgubil, ker ni v roku 

izvedel EU projekta?  
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